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1. Godkendelse af referat 

1.1. Referat af ordinært møde d. 25. maj 2022 

 

1.1. Godkendt uden bemærkninger. 

 

2. Praksis og principper 

2.1. Hyrdebrev vedrørende vilkår for elitesportsudøvere 

 

2.1. Studienævnet modtog orienteringen. 

 

3. Orientering om afgørelser fra Styrelse, Rektorat og Meritankenævn (Lukket punkt) 

 

Studienævnet modtog orienteringen. 

 

4. Behandling af ansøgninger vedr. dispensation og merit (Lukket punkt) 

 

- 

Referat af   

Emne  Møde i Studienævn for HA 

Dato og tidspunkt  17. juni 2022 

Klokken 9.30 – 13.30 (cirka) 

 

Sted  

 

Zoom (omlagt til afvikling online) 

 

Til stede  

 

 

 

Afbud fra 

 

Til stede 

administration 

 

 

Afbud fra 

administration 

 

 

Julie Ellelund Hejrebjerg Rothgarn, Christina Nishi Gandha Tegl-

lund, Tina Lundø Tranekjer, Knud Sinding, Kenneth Schultz, Martin 

Senderovitz 

 

Nils Karl Sørensen 

 

Julie Udbye Nielsen (punkt 1 – 4), Selma Brackovic (punkt 1 – 4), 

Brian Kjær Jepsen (punkt 1 – 4), Kirsten Høg (punkt 5 -, Dorthe 

Sjørslev Rasmussen (referent) (hele mødet) 

 

Louise Folkestad, Lise Abrahamsen, Maria Garfield Grønbjerg An-

dersen, Charlotte von Holstein 

Mødeleder  Tina Lundø Tranekjer 

 

 



 

 Side 2 

5. Uddannelsesberetning 2022 

 

Tina Lundø Tranekjer orienterede om at der er afholdt afsluttende møde på arbejdet omkring uddan-

nelsesberetning 2022 for HA-uddannelsen. 

 

Endelige fokuspunkter som bliver udløsende for handlinger. 

Fokuspunkter: Frafald 

 Studieintensitet 

 Studie- og Undervisningsmiljø 

 

Handlinger: Igangsat projekt omkring studiemiljø, studieintensitet og studie. 

 Studiecafé 

 Igangsættelse af projekt omkring overgang fra gymnasiel uddannelse og til universitet. 

 Mulighed for fælles valgfag på tværs af campusser. 

 Handlinger iværksættes på baggrund af AoL. 

 Projekt omkring Det Gode Skema. 

 Overgangsfrekvens mellem bachelor- og kandidatuddannelse. 

 Benchmarking. 

 Tiltag omkring progression og sammenhæng på uddannelsen. 

 

Hertil kommer et antal relaterede campus-specifikke tiltag der er sammenhængende med de fælles 

handlinger der igangsættes. 

 

Arbejdet med uddannelsesberetning 2022 er for nuværende tilendebragt. 

Såfremt der modtages bemærkninger fra dekanat og/eller Business School behandles disse lø-

bende. 

 

6. Censor- og eksaminatorrapporter (Lukket punkt) 

 

Studienævnet har noteret sig bemærkninger vedrørende: 

Normer for censorarbejde. 

Bemærkninger omkring sammenhæng mellem prøver i fagene Regnskab og Finansiering. 

Bemærkninger omkring passende niveau i stillede opgaver. 

 

7. Meddelelser  

7.1. Dagsorden for møde i Studienævn for cand.merc og cand.merc.aud den 16. juni 2022 

7.2. Dagsorden for møde i Studienævn for Jura den 1. juni 2022  

7.3. Dagsorden for møde i Studienævn for Markeds- og ledelsesantropologi, Økonomi, Matema-

tik-Økonomi og Miljø og Ressource Management den 10. juni 2022  

7.4. Referat fra møde i Studienævn for Statskundskab, Journalistisk, Sociologi og Europæiske 

Studier tirsdag den 17. maj 2022  

7.5. Dagsorden for møde i Studienævn for Statskundskab, Journalistisk, Sociologi og Europæi-

ske Studier tirsdag den 14. juni 2022, kl. 12.15  

7.6. Dagsorden for møde i Studienævn for Cand.public. tirsdag d. 21. juni 2022  

7.7. Referat af møde i Campusorgan, Campus Esbjerg den 9. maj 2022 
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- 

 

8. Eventuelt 

 

Det forholder sig desværre sådan at et af Studienævn for HA´s studenterrepræsentanter har meddelt 

at hun forventer at anmode om udtrædelse af studienævnet. Det er med beklagelse Studienævn for 

HA modtager denne meddelelse. Allerede nu vil studienævnet derfor opfordre til, at studerende stiller 

op til valget til november i håbet om, at der i næste valgår er valgt studenterrepræsentanter til alle de 

5 mulige repræsentationspladser for studerende i Studienævn for HA.  

Tina Lundø Tranekjer blev også bedt om allerede på et kommende møde at erindre de HA uddannel-

sesansvarlige om det kommende valg. Og om at bede dem gøre en indsats for at sprede budskabet 

om muligheden for at stille op til studienævnet, og få medindflydelse på arbejdet med, og for, HA ud-

dannelsen. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Tina Lundø Tranekjer    Dorthe Sjørslev Rasmussen 

Studienævnsformand    Studienævnssekretær 

 

 

 

Mødet blev afsluttet cirka 12.00. 


